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Protokół Nr XXVII/17 

   z XXVII Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

  odbytej w dniu 28 czerwca 2017 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                               - Agnieszka Kurek,  

5. Sekretarz Gminy Celestynów                                             -  Krzysztof Boczarski, 

6. Sołtysi                                              -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 12 Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał.  Przypomniał 

artykuły ze Statutu Gminy Celestynów dotyczące prowadzenia Sesji. Następnie odczytał 

proponowany porządek obrad Sesji: 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

    a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania  

       budżetu Gminy Celestynów za 2016 rok, 

      - przedstawienie przez Wójta Gminy Celestynów sprawozdania finansowego Gminy     

        Celestynów  za 2016 r. 

      - przedstawienie przez Wójta Gminy Celestynów sprawozdania z wykonania budżetu  

       Gminy Celestynów za 2016 r. 

    -  odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej  sprawozdania organu      

        wykonawczego z wykonania   budżetu  za 2016 rok, 

    -  dyskusja, 

    - głosowanie  nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

       sprawozdaniem  z  wykonania budżetu Gminy Celestynów za 2016 rok; 
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  b) udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Celestynów z tytułu wykonania budżetu za 

2016 rok,  - odczytanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta 

Gminy Celestynów,   - zapoznanie z informacją o stanie mienia Gminy Celestynów na dzień 

31 grudnia 2016 roku,   -  odczytanie wniosku  komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium z wykonania   budżetu przez organ  wykonawczy za rok 2016,  - odczytanie 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku komisji rewizyjnej,   - dyskusja,     

-  głosowanie  nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Celestynów 

z  tytułu wykonania budżetu za 2016 rok; 

   c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  

       Celestynów na czas oznaczony; 

   d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia gruntu stanowiącego własność Gminy  

       Celestynów na czas określony; 

   e) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

terenie  Gminy Celestynów składanej przez właściciela nieruchomości, na której zamieszkują 

mieszkańcy; 

   f) nadania nazwy ulicy w miejscowości Dąbrówka;  

   g) stwierdzenia  przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w 

Starej Wsi w  ośmioletnią Szkołę Podstawową w Starej Wsi; 

   h) stwierdzenia  przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły 

Podstawowej im.  Batalionu ,,Zośka” w Celestynowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę 

Podstawową im. Batalionu  ,,Zośka” w Celestynowie; 

  i) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w 

Regucie w  ośmioletnią Szkołę Podstawową w Regucie; 

   j) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w 

Ostrowie w  ośmioletnią Szkołę Podstawową w Ostrowie. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 30 maja 2017 roku. 

7. Zamknięcie obrad.               

                                                                                                                 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących 

projektów uchwał: w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok i w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026.  
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Wniosek 12 głosami został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy 

Celestynów. 

 

Wniosek został przyjęty.(10 głosów za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący).  

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

    a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania  

       budżetu Gminy Celestynów za 2016 rok, 

      - przedstawienie przez Wójta Gminy Celestynów sprawozdania finansowego Gminy     

        Celestynów  za 2016 r. 

      - przedstawienie przez Wójta Gminy Celestynów sprawozdania z wykonania budżetu  

       Gminy Celestynów za 2016 r. 

    -  odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej  sprawozdania organu      

        wykonawczego z wykonania   budżetu  za 2016 rok, 

    -  dyskusja, 

    - głosowanie  nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

       sprawozdaniem  z  wykonania budżetu Gminy Celestynów za 2016 rok; 

  b) udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Celestynów z tytułu wykonania budżetu za 

2016 rok,   

- odczytanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy 

Celestynów,   

 - zapoznanie z informacją o stanie mienia Gminy Celestynów na dzień 31 grudnia 2016 roku,   

-  odczytanie wniosku  komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z wykonania   

budżetu przez organ  wykonawczy za rok 2016,   

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku komisji rewizyjnej,   

 - dyskusja,     

 -  głosowanie  nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Celestynów 

z  tytułu wykonania budżetu za 2016 rok; 

   c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  



4 
 

       Celestynów na czas oznaczony; 

   d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia gruntu stanowiącego własność Gminy  

       Celestynów na czas określony; 

   e) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

terenie  Gminy Celestynów składanej przez właściciela nieruchomości, na której zamieszkują 

mieszkańcy; 

   f) nadania nazwy ulicy w miejscowości Dąbrówka;  

   g) stwierdzenia  przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w 

Starej Wsi w  ośmioletnią Szkołę Podstawową w Starej Wsi; 

   h) stwierdzenia  przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły 

Podstawowej im.  Batalionu ,,Zośka” w Celestynowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę 

Podstawową im. Batalionu  ,,Zośka” w Celestynowie; 

  i) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w 

Regucie w  ośmioletnią Szkołę Podstawową w Regucie; 

   j) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w 

Ostrowie w  ośmioletnią Szkołę Podstawową w Ostrowie; 

k) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok; 

l) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026; 

m) ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Celestynów. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 30 maja 2017 roku. 

7. Zamknięcie obrad.               

                                                      

Porządek obrad został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania  budżetu Gminy Celestynów za 2016 rok. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek przedstawiła sprawozdanie finansowe za 2016 rok. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że budżet na 2016 rok był bardzo ambitny. Wielość 

zadań i ilość środków, jaka została przeznaczona na inwestycje była w historii Gminy 

rekordowa. Blisko 10 mln zł zostało przekazane na inwestycje. Następnie przedstawił 

sprawozdanie z wykonania budżetu  Gminy Celestynów za 2016 r. w formie prezentacji. 

Podziękował radnym, sołtysom i radom sołeckim, dyrektorom szkół, przedszkoli i 

kierownikom gminnych jednostek organizacyjnych oraz pracownikom Urzędu Gminy za 

dobrą współpracę. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy.  

 

Skarbnik Agnieszka Kurek odczytała uchwałę  Nr Wa.154.2017 z dnia  19 kwietnia 2017 

roku Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie dotyczącą  sprawozdania organu  

wykonawczego z wykonania budżetu za 2016 rok. Regionalna Izba Obrachunkowa w 

Warszawie wydała pozytywną opinię o Sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Celestynów za rok 2016. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Radny Zbigniew Konefał pogratulował Wójtowi sukcesu. Powiedział, że tak się złożyło, że 

cały budżet zaplanowany na 2016 rok jest rozczłonkowany na osiem miejscowości. Tak ten 

budżet został ułożony i został wykonany w 100 %. Miejmy nadzieję, że w roku 2018 zarówno 

radni jak i Wójt docenią inne miejscowości, ponieważ też mają swoje problemy i plany. 

Zwrócił uwagę, że w czasie gdy Wójt był radnym zakłady przemysłowe w miejscowości 

Jatne były niewielkie. Miejscowi przedsiębiorcy włożyli swoje pieniądze i odważyli się 

wybudować wielkie przedsiębiorstwa na tym terenie. W tych firmach pracuje ponad 1200 

osób. Należałoby się wspólnie zastanowić, aby w przyszłorocznym budżecie wykazać te 

najpilniejsze pozycje inwestycyjne w tamtym rejonie. Teren po byłym ,,Pol-Hotelu” jest 

przeogromny i leży latami odłogiem. Czy nie warto by było zastanowić się nad jego 

zagospodarowaniem, aby ten teren przynosił zyski. Jeśli chodzi o kanalizację to Gmina jest w 

spółce z Karczewem, nie wiadomo jak potoczą się losy pozyskania środków zewnętrznych a 

rok 2020 szybko się zbliża i Gmina może płacić kolosalne kary. Podziękował Pani Dyrektor 

Stańczak, że pozyskała ogromne środki zewnętrzne na budowę hali a Wójtowi za to, że udało 

się tą inwestycję zrealizować.  

 

Radny Piotr Stelmach pogratulował jakości wykorzystania zasobów ludzkich, które są 

związane z pracownikami Urzędu Gminy, radnymi i mieszkańcami. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jeśli chodzi o rozwój miejscowości Gminy to jest 

zwolennikiem zrównoważonego rozwoju wszystkich miejscowości. Nie ma żadnej 

miejscowości  a kadencja się jeszcze nie skończyła, która nie byłaby doceniona i gdzie nie 

byłaby realizowana inwestycja w większym bądź mniejszym zakresie. Jeśli chodzi o 

stwarzanie warunków dla przedsiębiorców wyznaje zasadę, że Gmina jest po to, aby stwarzać 

jak najlepsze warunki dla przedsiębiorców i aby tworzyło się na miejscu najwięcej 

podmiotów gospodarczych. Przyjęcie studium i planów miejscowych dla miejscowości 

Ostrów idzie w kierunku zgodnym z oczekiwaniami przedsiębiorców. Jeśli chodzi o sprzedaż 

nieruchomości to z lat kiedy był radnym, jeszcze za poprzedniego Wójta wiele działek zostało 

sprzedanych a nie zauważył znaczącego wzrostu jeśli chodzi o rozwój Gminy. Natomiast 

nieruchomości na terenie Gminy Celestynów nie przynoszą strat do budżetu Gminy. Jednakże 

Urząd będzie pracował nad tym, aby przynosiły zyski. Znając obecną sytuację, jeśli chodzi o 

ceny nieruchomości to nie jest to dobry czas na sprzedaż, ale jest to dobry czas, aby 

przygotowywać nieruchomości. Sprzedaż wtedy, kiedy ona faktycznie zasili budżet Gminy, 

kiedy będzie taka potrzeba, kiedy stworzy warunki dla rozwoju przedsiębiorców i będą z tego 

realne korzyści dla rozwoju Gminy. Jeśli chodzi o kanalizację to prawda jest taka, że gdyby 

dwie poprzednie kadencje nie zostały przespane i cała perspektywa 2007-2013 to 

przypuszcza, że byłaby kanalizacja nawet w miejscowości Jatne i Dyzin. Teraz Urząd walczy 

o  środki zewnętrzne i jest coraz trudniej. Są coraz ostrzejsze wymagania i procedury. 

Docenia rolę Pani Dyrektor Stańczak w powstaniu hali sportowej i niejednokrotnie podkreślał 

to na otwarciu hali sportowej oraz w podziękowaniu na zakończenie roku szkolnego w 

Gimnazjum. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 

zapoznała się ze sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Celestynów. Natomiast sam projekt uchwały został przegłosowany jednogłośnie pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania  budżetu Gminy Celestynów za 2016 rok. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 
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Ad.pkt 2., ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Celestynów z tytułu 

wykonania budżetu za 2016 rok. 

 

Radna Halina Kozera odczytała treść projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

dla Wójta Gminy Celestynów z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. Po zapoznaniu się ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Celestynów za 2016 rok, sprawozdaniem 

finansowym, opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy Celestynów za 2016 rok, informacją o stanie mienia Gminy 

Celestynów za 2016 rok oraz stanowiskiem Komisji Rewizyjnej, udziela się Wójtowi Gminy 

Celestynów absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. Zgodnie z art. 18 ust. 2 

pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym   do wyłącznej właściwości rady 

gminy należy rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu oraz podejmowanie uchwały 

w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium z tego tytułu. Natomiast zobowiązanie 

organu stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego do podjęcia uchwały w sprawie 

absolutorium w terminie do 30 czerwca roku następującego po roku budżetowym zostało 

określone w art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych               

Podstawą niniejszej uchwały jest wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów z 

dnia 24 maja 2017 r. zawierający opinię dotyczącą wykonania budżetu za rok 2016, który 

Komisja przekazała Radzie Gminy Celestynów w oparciu o art. 270 ust.3 ustawy o finansach 

publicznych oraz art.18 a ust.3 ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek przedstawiła informacją o stanie mienia Gminy Celestynów na 

dzień 31 grudnia 2016 roku. 

 

Radna Halina Kozera odczytała treść wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium z wykonania  budżetu przez organ  wykonawczy za rok 2016. Stanowi ona 

załącznik do niniejszego protokołu. Komisja Rewizyjna stosunkiem głosów: 4 za, 0 

wstrzymujących, 1 przeciw wnioskuje o udzielenie dla Wójta Gminy Celestynów 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. 

 

Radna Halina Kozera odczytała treść opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat 

wniosku komisji rewizyjnej. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.  
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Dyskusja. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że odnośnie miejscowości Ostrów i Ostrowik zostało 

bardzo dużo spraw przygotowanych odnośnie planów i uzgodnień. Ponadto plan 

zagospodarowania przestrzennego będzie realizowany. Podziękował Wójtowi za 

dopilnowanie, aby droga S17 przebiegała zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Celestynów z tytułu 

wykonania budżetu za 2016 rok. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski podziękował Radnym za wsparcie i tak dobrą ocenę. 

 

Ad.pkt 2., ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas oznaczony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy dzierżawy gruntu, dwóch 

działek położonych w Starej Wsi (dz. ew. 707/2 i 11/11). Wniosek jest o przedłużenie umowy 

na pięć lat. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas oznaczony. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 
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Ad.pkt 2., ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy działki w Regucie, która ma 

być użyczona na okres 8 lat. (ew. nr 1942) powierzchni 540 m
2
 z przeznaczeniem jako 

miejsce rekreacji i wypoczynku.  Użyczenie przedmiotowej części nieruchomości następuje w 

celu przyznania grantu unijnego pt. „Wsparcie na wdrażanie operacji w ramach strategii 

rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność” objętego PROW 2014-2020. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie  Gminy Celestynów składanej przez właściciela 

nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że na poprzedniej Sesji podejmowana była 

uchwała w sprawie wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Na dzień 

dzisiejszy jest podpisana umowa z firmą, która będzie od pierwszego lipca świadczyła te 

usługi.  Projekt uchwały określa wzór deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na której zamieszkują 

mieszkańcy. Załącznik do projektu uchwały zgodnie z opinią RIO jest prawidłowy. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  Paweł Felczyk powiedział, że Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
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Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie  Gminy Celestynów składanej przez właściciela 

nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Ad.pkt 2., ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dąbrówka. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że wniosek o nadanie nazwy drodze bez nazwy 

złożyli właściciele przedmiotowej drogi proponując następujące nazwy: „Na skraju”, 

„Makowa” oraz „Chabrowa”. Na zebraniu wiejskim Sołectwa Dąbrówka mieszkańcy 

miejscowości ustalili, iż droga składająca się z działek ew. nr 413/12 i 412/20 w miejscowości 

Dąbrówka otrzyma nazwę ulica „Chabrowa”. Właściciele przedmiotowej drogi zaakceptowali 

wskazaną nazwę. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  Paweł Felczyk powiedział, że Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dąbrówka. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt g) 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia  przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Starej Wsi w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Starej Wsi. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że projekt uchwały dotyczy stwierdzenia  

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Starej Wsi w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową w Starej Wsi. W związku z wejściem w życie ustawy z dnia 

14 grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające ustawę Prawo oświatowe (Rada Gminy 

zobowiązana jest podjąć uchwałę. Uchwała ta jest jednocześnie aktem założycielskim Szkoły. 
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Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  Paweł Felczyk powiedział, że Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie stwierdzenia  przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Starej Wsi w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Starej Wsi. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt h) 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia  przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Publicznej Szkoły Podstawowej im.  Batalionu ,,Zośka” w Celestynowie w ośmioletnią 

Publiczną Szkołę Podstawową im. Batalionu  ,,Zośka” w Celestynowie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że uzasadnienie podjęcia uchwały jest identyczne 

jak poprzedniej uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  Paweł Felczyk powiedział, że Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie stwierdzenia  przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Publicznej Szkoły Podstawowej im.  Batalionu ,,Zośka” w Celestynowie w ośmioletnią 

Publiczną Szkołę Podstawową im. Batalionu  ,,Zośka” w Celestynowie. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt i) 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Regucie w  ośmioletnią Szkołę Podstawową w Regucie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że uzasadnienie podjęcia uchwały jest identyczne          

jak poprzednich uchwał. 
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Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  Paweł Felczyk powiedział, że Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Regucie w  ośmioletnią Szkołę Podstawową w Regucie. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt j) 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Ostrowie w  ośmioletnią Szkołę Podstawową w Ostrowie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że uzasadnienie podjęcia uchwały jest identyczne          

jak poprzednich trzech uchwał. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  Paweł Felczyk powiedział, że Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Ostrowie w  ośmioletnią Szkołę Podstawową w Ostrowie. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt k) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że zmiany wynikają z konieczności zapewnienia 

środków finansowych na zakup samochodu pożarniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Podbieli. Chodzi o zabezpieczenie kwoty w wysokości 300 tys. zł. Pojawiła się realna szansa 

na uzyskanie dofinansowania zewnętrznego zakupu takiego pojazdu. Niemniej o 100 tys. zł 

należy zwiększyć udział środków własnych. Wartość tego samochodu byłaby na poziomie 

800 tys. zł, czyli dofinansowanie było by na poziomie 500 tys. zł. Zmniejsza się wydatki 
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majątkowe o kwotę 200.000,00 zł w zadaniu inwestycyjnym „Zakup samochodu 

pożarniczego dla OSP w Regucie”. Druga zasadnicza zmiana dotyczy przesunięć w sołectwie 

Jatne na wniosek zebrania wiejskiego. Następuje przesunięcie środków z wiaty przystankowej 

oraz z oszczędności za zakupie garażu blaszanego w kwocie 3.800,00 zł   na wykonanie 

projektu placu zabaw na terenie świetlicy wiejskiej w sołectwie Jatne. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  Paweł Felczyk powiedział, że Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt l) 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na 

lata 2017-2026. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że dostosowano kwoty prognozy na 2017 rok, z 

uwzględnieniem zmian wprowadzonych zarządzeniami Wójta Gminy Celestynów oraz 

uchwałą Rady Gminy. W objaśnieniach w punkcie 1 wykreśla się pozycję c) zwiększenie 

przychodów budżetu z tytułu wolnych środków o kwotę 702.844,00 zł.  Dokonano 

zmniejszenia planowanych w 2017 roku wydatków na realizację przedsięwzięcia 

„Modernizacja targowiska  w Celestynowie” o kwotę 100.000,00 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  Paweł Felczyk powiedział, że Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie wraz z uwagą, że wykreśla się pozycję c) 

zwiększenie przychodów budżetu z tytułu wolnych środków o kwotę 702.844,00 zł.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 
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Ad.pkt 2., ppkt m) 

Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy 

Celestynów. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala  odczytał treść projektu uchwały.  Ustala się 

miesięczne wynagrodzenie brutto za pracę dla Pana Witolda Kwiatkowskiego -Wójta Gminy 

Celestynów w wysokości: 1) wynagrodzenie zasadnicze – 5.800,00 zł  2) dodatek funkcyjny – 

1.900,00 zł  3) dodatek specjalny - 35 % łącznego wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego – 2.695,00 zł, 4) dodatek za wieloletnią pracę - 20% wynagrodzenia 

zasadniczego – 1.160,00 zł. Wynagrodzenie pracowników samorządowych, w tym wójta 

ustala się zgodnie  z rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 18 marca 2009 r. w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych. Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, art. 8 ust. 2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r.              

o pracownikach samorządowych wynagrodzenie wójta ustala rada gminy, w drodze uchwały. 

W związku z bardzo dobrym wywiązywaniem się z obowiązków Wójta Gminy Celestynów 

przez ostatnie dwa i pół roku oraz wysoką realizacją zadań budżetowych, w tym 

inwestycyjnych zasadnym jest zwiększenie wynagrodzenia jakie Pan Wójt Witold 

Kwiatkowski obecnie otrzymuje. Wśród największych pozytywów należy wskazać: 

uzdrowienie finansów gminnych – racjonalizacja wydatków i wypracowanie oszczędności, 

wykonanie zadań inwestycyjnych na bardzo wysokim poziomie, pozyskiwanie środków 

zewnętrznych do ich realizacji. Sukcesem zakończyła się największa inwestycja gminna – 

budowa sali gimnastycznej, oraz na ukończeniu jest budowa oczekiwanego od wielu lat 

nowego przedszkola, a współpraca z gminami sąsiednimi i powiatem weszła na dużo lepszy 

poziom. W obecnej kadencji wizerunek Urzędu Gminy bardzo zyskał. Diametralnie 

zmniejszyła się ilość skarg, a ilość zrealizowanych zadań znacząco poprawiła wizerunek 

gminy na zewnątrz. Na terenie gminy realizowanych jest wiele imprez plenerowych i 

społecznych, które integrują mieszkańców, wzmacniają więzi oraz kultywują tradycje 

lokalne. Uchwałę przygotowano zgodnie z obowiązującą dla gmin do 15 tys. mieszkańców 

tabelą stawek wynagrodzeń, w zakresie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 

Maksymalne wysokości wynagrodzenia wskazane w załączniku nr 3 do rozporządzenia                   

w sprawie wynagrodzenia pracowników samorządowych wynoszą:- wynagrodzenie 

zasadnicze - 5.900 zł; - dodatek funkcyjny - 1.900 zł. Zgodnie z art. 36 ust. 3 ustawy o 

pracownikach samorządowych dodatek specjalny jest obligatoryjnym składnikiem 

wynagrodzenia wójta, a zgodnie z § 6 rozporządzenia w sprawie wynagrodzenia 
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pracowników samorządowych może on wynosić nie mniej niż 20% i nie więcej niż 40% 

łącznego wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. W uchwale ustalono dodatek 

specjalny w wysokości 35 % łącznego wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 

Zgodnie z art. 37 ust. 3 ustawy o pracownikach samorządowych maksymalne wynagrodzenie 

wójta nie może przekroczyć siedmiokrotności kwoty bazowej określonej w ustawie 

budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe. Mając powyższe na 

uwadze zasadnym jest zwiększenie wynagrodzenia dla Pana Witolda Kwiatkowskiego – 

Wójta Gminy Celestynów. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  Paweł Felczyk powiedział, że Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radny Piotr Stelmach powiedział, że wyraża sprzeciw wobec takiej formy wprowadzania 

uchwały tak istotnej i ważnej. Można było tą uchwałę wprowadzić bardziej oficjalnie i w 

normalnym trybie. W uzasadnieniu brakuje szczegółów. Z uwagi na pracę jaką Wójt wykonał 

w naszej Gminie warto by było przytoczyć konkrety a nie ogólniki. Jest za tym, aby 

wynagradzać za dobrą pracę a Wójta jest za co nagrodzić. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala  powiedział, że projekt uchwały był przygotowany 

już w połowie stycznia. Pan Wójt był bardzo sceptyczny i wstrzymywał uchwałę. Jeśli chodzi 

o uzasadnienie zostały zaakcentowane najważniejsze zadania. 

 

Radny Piotr Stelmach powiedział, że chodzi o wypracowanie pewnej metody  współpracy. 

Jeśli Radni dostali by ten projekt chociażby na wczorajszym posiedzeniu Komisji to można 

by ten projekt dopracować. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Wójta 

Gminy Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Radny Zbigniew Konefał opuścił obrady Sesji. 
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Wójt Witold Kwiatkowski  podziękował, za tak wysoką ocenę pracy i zapewnił, że postara 

się nadal mocno pracować na rzecz Gminy Celestynów. 

 

Ad.pkt 3. 

Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

 

Radny Marcin Wawer zapytał o co chodzi w sprawie odszkodowania za bezumowne 

korzystanie z gruntu. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że sprawa dotyczy usytułowania wiele lat temu 

wodociągu na terenie działek prywatnych. Właściciel terenu wystąpił w stosunku do Gminy z 

roszczeniem o wypłatę odszkodowania z tego tytułu. Sprawa jest w sądzie. 

 

Radny Marcin Wawer powiedział, że zlecono wykonanie i montaż wiaty drewnianej na 

terenie szkoły podstawowej w Podbieli. Kiedy to zostanie wykonane. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że nie ma w tej chwili tej informacji. 

 

Ad.pkt 4. 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że chciałby się skupić na tym, aby przy Szkole 

Podstawowej w Ostrowie powstała w najbliższym czasie mała sala gimnastyczna, gdzie się 

zmieści jedna lub dwie klasy. Odbyło się już spotkanie z rodzicami w tej sprawie. Chodzi o 

to, aby dzieci funkcjonowały prawidłowo. Za dwa lata będzie około setki dzieci w szkole. 

Jedną z opcji jest to, że powstanie mały klub sportowy. Wnioskował o przemyślenie tematu. 

 

Radny Piotr Stelmach zapytał, czy w projekcie trybun przy ,,Orliku” jest daszek, który 

zacieni trybuny.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że zwracał na to uwagę, aby był odpowiednio 

ukształtowany dach, żeby słońce nie świeciło osobom siedzącym w oczy. Jeśli chodzi o salę 

gimnastyczną w Szkole Podstawowej w Ostrowie to będzie czas na dyskusję w momencie 

prac nad budżetem na przyszły rok. Temat jest znany. W koncepcji zagospodarowania terenu 

wokół Szkoły w Ostrowie jest przewidziana sala gimnastyczna. Jest rozpoznanie w kierunku 



17 
 

pozyskania środków zewnętrznych na budowę sali gimnastycznej i boisk sportowych z 

Ministerstwa Sportu. 

 

Radna Alina Kozera powiedziała, że wpłynęło pismo w sprawie honorowego obywatela 

Gminy Celestynów dla Pana Wiesława Muszyńskiego. Miały być opracowane procedury. Czy 

to kontynuujemy. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że regulamin jest już przygotowany i do końca 

czerwca trafi do radnych oraz dalej rozpoczniemy procedowanie na Komisji Oświaty. 

 

Ad.pkt 5. 

Radny Marcin Wawer podziękował Wójtowi, radzie i straży pożarnej w Regucie w imieniu 

własnym i strażaków za danie szansy strażnicy w Podbieli. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że strażacy w Podbieli są bardzo dobrze 

zorganizowani i zasługują na to, aby ich wspierać. Odnośnie spotkania z inwestorem w 

sprawie inwestycji budowlanej na działce w centrum Celestynowa to odbędzie się ono 5 lipca 

o godzinie 16:00 w Urzędzie Gminy. Toczy się teraz procedura związana z pozyskaniem 

warunków zabudowy. Jest przygotowany projekt decyzji. Poinformował, że odbędzie się 

wizyta z bliźniaczej Gminy Clapiers, która odbędzie się w dniach 7-11 lipca. Zwrócił się z 

prośbą do radnych o uczestnictwo w wybranych wydarzeniach.  

 

 Ad.pkt 6. 

 Protokół z Sesji  z dnia 30 maja 2017 roku został przyjęty. (9 głosów za, 1wstrzymujący).     

 

Ad.pkt 7. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady. 

 

                                                                    Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

 

                                                                                             Romuald Ziętala 

 

                                  

Sporządziła: Katarzyna Świderska 


